
Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Pustki 

 

Zebranie odbyło się w dniu 28 września 2021 r. o godz. 1715, w lokalu świetlicy wiejskiej  

w Pustkach. 

Na ogólną liczbę 119 stałych mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania, w zebraniu 

udział wzięło 10 mieszkańców, a więc mniej aniżeli 1/10 stałych mieszkańców. 

 

Zebranie odbywało się w II terminie i zgodnie z § 16 pkt 5 Statutu Sołectwa jest ważne bez 

względu na liczbę obecnych na zebraniu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

1) Wójt Gminy – Tomasz Waruszewski, 

2) Rady Gminy – Piotr Jadanowski, 

3) Przedstawiciel Urzędu Gminy – Natalia Brzezicka. 

 

Porządek zebrania:  

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2) Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2020 rok. 

3) Informacje z bieżącej działalności Wójta Gminy. 

4) Zapytania i wnioski. 

5) Zakończenie zebrania. 

 

Przebieg zebrania:  

 

Ad 1 

Zebranie otworzył i prowadził Sołtys wsi Karol Gogolin, powitał zebranych i stwierdził 

ważność zebrania jak na wstępie protokołu.  

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. 

Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad. 

Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Sołtys wsi przedstawił sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2020 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. 

 



Ad 3 

 Wójt Gminy Tomasz Waruszewski przekazał informacje z bieżącej działalności,  

w wystąpieniu omówiono następujące zagadnienia: 

-  podziękowanie Sołtysowi, Radzie Sołeckiej za aktywne uczestniczenie w życiu Gminy oraz za 

udział w akcji sprzątania Gminy, tym samym zachęcono do uczestniczenia w przyszłym roku, 

- kryzys w rolnictwie spowodowany ASF, który wykryto również na terenie Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie. Wykrycie ogniska choroby to nie tylko problem jednego gospodarstwa. Z jego 

konsekwencjami muszą mierzyć się wszyscy hodowcy z danego powiatu, który automatycznie 

zostaje określony jako „strefa czerwona” i objęty szczególnymi restrykcjami. I pomimo tego, że 

producenci zachowują ostrożność oraz stosują się do zaleceń, mają ogromny problem ze 

znalezieniem rynku zbytu na mięso. Gmina wspiera rolników oferując im pomoc psychologiczną 

i prawną, 

- szczepienia przeciw COVID-19, zaznaczono, że Gmina Nowe Miasto Lubawskie ma 

najwyższy wskaźnik z gmin wiejskich w powiecie i jest na poziomie ok. 45% zaszczepionych 

osób w Gminie. Wystosowano prośbę o przemyślenie decyzji o zaszczepieniu się i zachęcono 

do szczepień, 

- planowana budowa drogi Pustki-Chrośle, na którą został złożony wniosek o dofinansowanie. 

 

Ad 4 

Mieszkańcy złożyli następujące wnioski i zapytania: 

- Czy Pan Wójt posiada informację na temat przebudowy mostu na drodze powiatowej oraz 

związanych z tym utrudnieniami w ruchu? 

Wójt Gminy zaznaczył, że głównym inwestorem przebudowy mostu w Pustkach jest powiat,  

a Gmina posiada jedynie informacje, że dokumentacja jest w trakcie przygotowywania  

i uzgodnień. Z pewnością inwestycja ta będzie wiązała się z utrudnieniami, ale remont jest 

konieczny. 

- Poproszono o zwrócenie uwagi na oświetlenie w Pustkach. 

Wójt Gminy zajmie się owym problemem, a w związku z powyższym zostanie oświetlony dojazd 

do ścieżki. 

- Czy Gmina posiada informacje jak będzie wyglądała nauka dzieci, których rodzice są 

zaszczepieni, w przypadku zwiększenia liczby zakażeń COVID-19? 

Wójt Gminy oświadczył, że nie ma regulacji prawnych dotyczących owego tematu. 

- Czy istnieje możliwość na wyremontowanie lub doposażenie placu zabaw? 

Wójt Gminy opowiedział o planach, aby w każdej miejscowości w Gminie był dobrze 

doposażony plac zabaw, który będzie spełniał standardy Gminy. Rocznie jest remontowany 

jeden plac zabaw, zatem kwestią czasu jest doposażenie placu zabaw w Pustkach. 

- Dlaczego kwota przyznana na wydatki sołectwa została zmniejszona? 



Wójt Gminy poinformował, że zadecydowano o przyznaniu mniejszych kwot dla sołectw, aby 

móc przeznaczyć zaoszczędzone pieniądze na wkład własny przyszłych inwestycji, z których 

będą mogli korzystać wszyscy mieszkańcy Gminy. 

- Poproszono o przybliżenie informacji na temat budowy farm fotowoltaicznych. 

Wójt Gminy zaznaczył, że Gmina nie ma wpływu na miejsce budowy farm fotowoltaicznych,  

a nie ma regulacji prawnych dotyczących odległości farm fotowoltaicznych od budynków 

mieszkalnych. W związku z powyższym Gmina wystąpiła z wnioskiem do Ministra Zdrowia  

i Ministra Środowiska o opinię na temat wpływu farm fotowoltaiczne na środowisko i ludzi.  

W odpowiedzi zaznaczono, ze nie ma szkodliwego wpływu farm fotowoltaicznych na otoczenie. 

- Zgłoszono problem słabego zasięg Internetu w Pustkach. 

Wójt Gminy odpowiedział, że Gmina próbuje pozyskać środki z Państwa na poprawę dostępu 

do Internetu. 

 

Ad 5 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Sołtys zamknął zebranie wiejskie. 

 

 

 

 

  Protokołowała               Sołtys wsi 

 

Natalia Brzezicka                                  Karol Gogolin 

 


